



Outstanding BAFS Student Awards 2014 **2014「企業、會計與財務概論」傑出學生獎**

Objectives: The aim of the awards is to recognize candidates of the HKICPA Examination in BAFS who have achieved an excellent result in Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) examination for the subject of "Business, Accounting and Financial Studies" (BAFS).

目的： 此獎項之主要目的為表揚於香港中學文憑試「企業、會計與財務概論」(企會財)科取得優異成績之香港會計師公會「企會財考試」考生。

1. Eligibility 申請資格

1. Applicants must have sat the HKICPA Examination in BAFS, both Papers 1 and 2 in July 2013/ January 2014 Session.
申請者必須為 2013 年 7 月/ 2014 年 1 月香港會計師公會「企會財考試」(卷一及卷二)之考生。
2. Applicants must achieved Level 5** in HKDSE examination for BAFS in 2014.
申請者必須於 2014 年度香港中學文憑試「企會財」科考獲 5**。
3. Applicants must be BAFS accounting module students.
申請者必須為「企會財」科會計單元選修生。

2. Application Procedures 申請程序

1. Applicants shall submit the completed application form, together with his/her photo and a copy of HKDSE results slip to the HKICPA **on or before 8 August 2014**.
申請者須於 **2014 年 8 月 8 日前**把填妥之表格連同個人相片乙張及香港中學文憑試成績單副本一併交回本會。
By post: HKICPA, 27/F, Wu Chung House, 213 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong
郵寄地址: 香港灣仔皇后大道東 213 號胡忠大廈 27 樓香港會計師公會
By email / 電郵: theresachoi@hkipa.org.hk
2. With quota limitation, the applications will be processed on a first-come, first-served basis.
名額有限，先到先得。
3. Award winners will be notified individually, and will be recognized in the HKICPA publications and other media (if applicable).
得獎者將獲專人個別通知，而有關資料亦將刊登於本會宣傳刊物及其他媒體(如適用)作表揚。
4. The decision of the HKICPA is final.
HKICPA 將保留最終決定權。

3. Value of Awards 獎金價值

Award winners will receive a cash prize of HK\$300.
得獎者將獲頒贈港幣 300 元現金獎。



Outstanding BAFS Student Awards 2014
2014「企業、會計與財務概論」傑出學生獎

Application Form 申請表格

Application deadline: 8 August 2014

申請截止日期: 2014年8月8日

Personal Data (Privacy) Ordinance: All personal data collected in this form will only be used for the purpose of the administration of the Outstanding BAFS Student Awards on which student is applied. In addition, the Hong Kong Certified Public Accountants ("the Institute") may use the collected data for statistical research and analysis, for keeping student informed of its services and or other uses internally. The provision of personal data by means of this form is voluntary. It may be accessible to offices, committees or persons when processing the awards application and related matters.

個人資料(私隱)條例: 所有閣下在此表格所提交的個人資料只會用作申請「企業、會計與財務概論」傑出學生獎之用途。而香港會計師公會(公會)可能會利用所收集之資料以作統計、分析、及發送有關公會的商品、服務及作其他內部之用。閣下在此表格所提供的個人資料純屬自願性質。其資料可能會於處理有關其獎項之申請時被公司、小組或其他人仕所查閱。

(A) Applicant Information 申請人資料

Mr./Miss * (Surname) _____ (Given name) _____

先生/小姐* (中文姓名) _____

Tel. No. 電話: (Home 住宅) _____ (Mobile 手提電話) _____

HKID Card/Passport No.* 香港身份證號碼/護照號碼* _____

E-mail 電郵: _____

PHOTO
相片

(B) Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Examination Result 香港中學文憑試成績

- # I am a "Business, Accounting and Financial Studies" (BAFS) accounting module student and achieved Level 5** in my HKDSE examination in 2014.
本人為「企業、會計與財務概論」(企會財)科會計單元之學生，本人於2014年度香港中學文憑試「企會財」科考獲5**成績。

Please put a tick to confirm your HKDSE examination result for BAFS.
請加上剔號以確認你於香港中學文憑試「企會財」科的成績。

(C) Please Submit 請提交

- (a) a coloured passport-sized photograph of the applicant taken within the last six months, which may be used for the HKICPA's future publicity; and
申請者於六個月內拍攝的彩色護照相片一張，有關相片或將刊登於香港會計師公會宣傳刊物上；以及
- (b) a copy of the applicant's HKDSE results slip.
申請者之香港中學文憑試成績單副本。

(D) Declaration 聲明

I certify that the information given in this form is correct and complete to the best of my knowledge. I agree to make myself available for publicity interviews if required, and HKICPA shall be permitted to use such information for the purposes of promotion.

本人謹此聲明以上資料正確無誤。如有需要，本人會抽空參與 HKICPA 之宣傳活動或專訪，及准許 HKICPA 使用有關資料作推廣用途。

I agree that HKICPA may send me materials regarding benefits, goods, services, facilities and events organized or provided by HKICPA or other organizations to my email address.

本人同意公會以電郵方式向本人提供有關公會的優惠、商品、服務、設施以及由公會或其他機構舉辦的活動資訊。

- Yes 同意
 No 不同意

Direct marketing of HKICPA's services 直銷香港會計師公會之服務

HKICPA intends to use the personal data of your name and email address to inform you of benefits, goods, services, facilities and events organized or provided by the Institute or other organizations. HKICPA may not do so unless it has received your consent. Please tick the box Yes in section (Declaration) to indicate your consent. Upon approval of your application, you may opt out from receiving such materials at any time by sending an email to HKICPA at privacyofficer@hki CPA.org.hk or a letter to the HKICPA's privacy officer.

香港會計師公會將使用閣下已提交的個人資料，包括姓名及電郵地址，向閣下發送有關公會的優惠、商品、服務、設施以及由公會或其他機構舉辦的活動資訊。未經閣下同意，公會不會向閣下發送有關資料。請於「聲明」部份選擇「同意」以表示閣下允許香港會計師公會使用閣下的個人資料。閣下之申請獲審批後，可隨時以電郵方式通知香港會計師公會(電郵: privacyofficer@hki CPA.org.hk)或致函香港會計師公會個人資料私隱專員停止收取上述資料。

Signature of the Applicant
申請者簽署

Date
日期